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İFADE VERENİN KENDİ BEYANINA GÖRE BİLGİLERİ

EĞİTİM DURUMU Lise
SABIKA DURUMU Sabıkalı olduğunu beyan eder
İŞİ MESLEĞI-AYLIK GELİRİ İnşaat işçisi 500YTL.

DEVAMLI İKAMET ADRESİ Trabzon ili PeJitii Beldesi Adnan Kahveci Mahallesi Pehlivan 
Sokak N0:1 Kat:2

SON İŞ ADRESİ

İLETİŞİM (Ev-lş-Cep-Faks numaralan) Ev T e l: 0 462 334 31 21
E-MAIL ADRESLERİ —

MÜDAFİ TALEP DURUMU Talep etti.
İMZADAN İMTİNA VARSA, NEDENİ —

YAKALANAN KİŞİNİN KANUNİ HAKLARI:
I- Hakkınızda^ şu iddialar sebebi ile yakalandınız : AGOS GAZETESİ YAZARI HRANT DİNK'İN ÖLDÜRÜLMESİ OLAYI 

ŞÜPHELİSİ
II- iddia edilen suç hakkında açıklam ada bulunmamak kanuni hakkınızdır. Ancak kimliğinizle ilgili sorulara doğru cevap 

vermek zorundasınız.
III- M üdafi den yararlanma hakkına sahipsiniz. Mûdaü tayin edebilecek durumda değilseniz, Baro tarafından tayin edilecek,

müdafiinin hukuki yardımından faydalanabilirsiniz, ifade atma öncesinde müdafi ile görüşme ve konuşma hakkınız 
vardır. İsterseniz müdafiiniz “İfade alma sırasında" hazır bulunacaktır.

IV - Yakalandığınız yakınınıza veya istediğinizi bir kişiye C. Savcısının emri ile bild irilecektir.
V - Yakalama, güzaftım alma ve gözaltı süresinin uzatılmasına ilişkin C.Savcısının yazılı emrine karşı, siz. müdafiiniz veya 1.

veya 2. derece kan hısımınız hemen serbest bırakılmanızı sağlamak için, Sulh Ceza Hakim ine başvurabilir, isterseniz 
dilekçeniz tarafımızdan yetkili Hakime en seri şekilde ulaştmlacaktır.

V I- Şüpheden kurtulmak için somut delillerin toplanmasını isteyebilir ve lehinize olan hususları ileri sürebilirsiniz.
Yakalanan şahsa, yukanda belirtilen haklan tam olarak AÇIKÇA anlatılması üzerine adı geçen: "YUKARIDAKİ BİLGİLER 
BANA AİTTİR VE DOĞRUDUR. HAKLARIMI OKUDUM, ANLADIM. BANA SORULAN SORULAR İLE İLGİLİ HÜR OLARAK 
İFADEMİ VERMEK İSTİYORUM VE BU İFADEM ESNASINDA MÜDAFİİNİN HUKUKİ YARDIMINDAN FAYDALANMAK 
İSTİYORUM" demesinin ardından, İstanbul Barosu Avukatlarından Mustafa EKEN’ın Müdürlüğümüze İntikal etmesi ile adı 
geçenin ifadesine geçildi;
Yakalam a. Gözaltına alm a ve İfade alm a yönetmelimi 23/d m addesi:
Müdafi sadece hukuki yardımda bulunabilir, şüphelinin ifadesi alınırken şüpheliye sorulan arffryâygftudam  ap veremez, 
onun yerini aldığı izlenimi veren herhangi bir müdahalede bulunamaz. Hukuki y ^ f f lk n addL cW  «artabilecek 
müdahalelerin yapılması anlamına gelmez. Müdafi şüpheliye bütün kanuni haklarını ^ tııfe la ly ijS H ^ o a l p% her türlü 
müdahalesi tutanağa geçirilir.
Yakalama. Gözaltına alma ve İfade alma yönetmeliği 23fi m addesi:
İfade işlemlerinin kaydında, teknik imkanlardan yararlanılabilir.
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S O R U L D U  / AİLE YAPINIZI VE ÖZ GEÇMİŞİNİZİ KISACA ANLATINIZ?
C E V A P _________/ Ben 1981 yılında Trabzon ilinde doğmuşum. İlkokulu Hüseyin Hüsnü
AKER İlköğretim okulunda okudum. Ortaokulu İbrahim ALEMDAĞJ Ortaokulunda okudum. 
Liseyi Trabzon Atatürk Lisesinde başladım. Trabzon Fatih Lisesinden mezun oldum. 
Öğrencilik dönemimde 1992-1998 yıllan arasında Trabzon DSİ futbol takımında futbol 
oynadım. 1997-2001 yılları arasında Trabzon merkezde bulunan Nizamı Alem Ocaklarında 
ve Alperen Ocaklarında çaycılık yaptım. Liseye kadar oian dönemlerimde yaz aylannda 
ayakkabı boyacılığı yapardım. Liseden sonra bir yıl dersaneye gittim. Üniversiteyi 
kazanamadım. Bir yıl sonra yani 2001 yılı Mayıs ayında Konya İnzibat Taburunda acemiliğimi 
yaptım. Teskeremi Ankara Gölbaşı Bayrak Garnizonundan 2002 Kasım ayında aldım. 
Askerden geldikten sonra yaklaşık olarak 8 ay kadar seyyar satıcılık (simit) yaptım. 2004 
Ekim ayında Mc. Donald’s eylemini gerçekleştirdim. Bu suçtan 7 ay Trabzon Bahçecik 
cezaevinde 4 ay da İstanbul Bayrampaşa cezaevinde olmak üzere toplam 11 ay cezaevinde 
yattım. Cezaevinden çıktıktan sonra inşaatlarda kalıpçılık yaptım. Aynı zamanda PelitJi 
sporda 2005-2006 döneminde futbol oynadım. 2006 yılı içerisinde Pelitii MHP belde 
teşkilatında 2 ay çaycılık yaptım. Annem ve babam sağ olup, aynı anne ve babadan toplam 4 
kardeşiz, bunlar sırası ile;
1- Ömer HAYAL : 30 yaşlarında inşaatlarda kalıpçılık yapar. Trabzon'da ailemle birlikte

ikamet eder. Devamlı olarak Trabzon’da kalır, nişanlı ilkokul mezunu,
2- Osman HAYAL : 29 yaşında, piyasada çeşitli işlerde işçilik yapar, halen Trabzon’da

ikamet eder. İstanbul, Muğla’da gurbetçi olarak 2003-2006 yılları 
arasında çalışmışlığı vardır. Lise mezunu askerliğini yaptı, bekar.

3- Benim
4- Yasemin HAYAL: 21 yaşında, ev kızıdır, ailemle birlikte Trabzon’da ikamet eder. Bekar,

İlköğretim mezunudur.

Yasın HAYAL’in ifadesinin (2)  sayfası.

S O R U L D U  / BU GÜNE KADAR HİÇ PASAPORT ALDINIZ MI? YURT DIŞINA 
LEGAL VEYA İLLEGAL YOLLARDAN ÇIKTINIZ Mi?
C E V A P ________ / Ben 2004 yılında Trabzon Emniyet Müdürlüğünden Turist olarak
Pasaport aldım. Benim pasaport alma amacım insani yardım yapmak için Çeçenistan'a 
gitmekti. Ben bu pasaport ile Sarp sınır kapısından karayolu ile çıkış yaparak Azerbeycan 
Bakü’ye kadar gittim. Çeçenistan’a güvenlik dolayısıyla gidemedim. Yaklaşık bir hafta sonra 
aynı yoldan yurda giriş yaptım. Başkada yurt dışına çıkış yapmadım. İllegal yollardan da yurt 
dışına çıkış yapmadım.

S O R U L D U  / GEREK SİZİN VE GEREKSE AİLE FERTLERİNİZ HAKKINDA 
BUGÜNE KADAR GÜVENLİK KUVVETLERİNCE HERHANGİ BİR İŞLEM YAPILDI MI?
C E V A P ________/ Benim hakkımda 2004 yılı Ekim ayında Mc. Donakfsı bombalama
olayından dolayı işlem yapıldı. Bu suçtan 11 ay cezaevinde yattım. Başkada bir işlem 
yapılmadı. Ağabeyim Osman HAYAL hakkında Polise mukavemetten 2004 yılında işlem 
yapıldı. Bu suçtan dolayı yakfaşık 2 ay ceza yattı. Diğer aile fertlerim hakkında herhangi bir 
işlem yapılmamıştır.

S O R U L D U  / HERHANGİ BlR SENDİKA, DERNEK VE BENZERİ BİR KURULUŞA 
ÜYELİĞİNİZ VAR MI, TÜRKİYE CUMHURİYETİNİN HALEN MEVCUT ANAYASAL 
DÜZENİNİ BENİMSİYOR MUSUNUZ?
C E V A P ________ / Benim herhangi bîr sendika, dernek ve benzeri bir kuruluşa üyeliğim
yoktur fakat nizami alem ocakları ve alperen ocaklarına gidip gelmişliğim vardır. Ben Türkiye 
Cumhuriyetinin halen mevcut anayasal düzenini benimsiyorum.

S O R U L D U  / 19.01.2007 GÜNÜ SAAT: 15:00 SIRALA’ 
HALASKARGAZİ CADDESİ NO: 192 SAYILI YERDE FAALİYE

Lİ İLÇESİ

Hüseyin 
B ü r o  rt? 
Kom.v
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GAZETESİ ÖNÜNDE AGOS GAZETESİ GENEL YAYİN YÖNETMENİ HRANT DİNK İSİMLİ 
ŞAHSİN ATEŞLİ SİLAHLA ÖLDÜRÜLMESİ OLAYI İLE İLGİLİ BİLDİKLERİNİZİ DETAYLI BİR 
ŞEKİLDE ANLATINIZ?
C E V A P ________ !_ Ben 2006 yılı başlarından beri Hrant DİNK isimli şahsı gazete ve
televizyondan tanırım. Hrant DİNK’İn Türklüğe hakaretten dolayı yargılandığını ve 6 ay ceza 
alıp ertelendiğin biliyorum. Hrant DİNK’in Ermeni olduğunu ve Agos Gazetesinde Genel 
Yayın Müdürü olduğunu biliyorum. Bunİan internet üzerinden öğrendim. Hrant DİNK'in 
Türideri aşağılayan rencide eden bir çok açıklaması oldu, bu açıklamalar beni rencide etti. 
Medya kanalı ile Özür dilemediğinden dolayı Hrank DİNK’in bir bedel ödemesi gerektiğine 
inandım. Ona bir suikast planlamayı düşündüm. Suikastın sonucu kendisinin ölmesini 
istiyordum. Hrank DİNK’in öldürülmesi fikri tamamen benden çıkmıştır. Ben ilk olarak bu fikri 
Zeynel Abidin YAVUZ'a açtım. Kendisinin rızası olup olmadığını sordum ve bana katılmasını 
istedim. Ben Hrant DİNK’in Zeynel Abidin YAVUZ tarafından öldürülmesi için para ve silah 
temin edeceğimi kendisine söyledim. Yani ilk olarak Hrant DİNK’in öldürtmek için Zeynel 
Abidin YAVUZ’a teklif verdim. Zeynel Abidin YAVUZ ise bu konuda kararsızdı ve benden 
çekiniyordu. Erhan TUNCEL’e internetten Hrank DİNK’in resimlerini çıkartmasını istedim. 
Erhan TUNCEL Hrant DİNK’in resimlerini internetten çıkarıp mahalleden bildiğimiz bir yer 
olan Yonca market sahibi Osman’a bırakmış, daha sonra resimleri alması için markete 
Zeynel Abidin YAVUZ’U gönderdim resimleri alıp bana getirdi. Katlanmış bîr şekilde poşet 
içersinde olan resimlere Zeynel ile birlikte baktık. Hrant DİNK’in resimleri idi. Zeynel Abidin 
YAVUZ’un kararsız olduğunu görünce bu işi ona yaptırmaktan vazgeçtim. Zeynel Abidin 
YAVUZ o sıralar İzmit’e çalışmaya gitmişti. Bu suikast fikrinden resimleri bana gönderttiren 
Erhan TUNCEL’inde bilgisi vardı. Fakat kendiside Zeynel Abidin YAVUZ gibi kararsızdı. 
Kendisi benden çekindiği İçin beni engelleyemiyordu. Başkalarına da konuyu açamıyordu. Bu 
tarihten yaklaşık olarak 5-6 ay önce Hrant DİNK’in öldürülmesi olayını Ogün SAMASTa 
açtım. Ogün SAMASTa Hrant DİNK’in Türklere hakaret ettiğini ve cezasını çekmesi 
gerektiğini söyledim. Ayrıca beraber televizyonda Hrant DİNK’in Türklere hakaret davası 
görüntülerini birlikte izledik. Ogün’ün bu konuda ne düşündüğünü öğrenmek istedim. İkimizde 
bu konuda hemfikirdik aynı fikirleri paylaşıyorduk. Ben daha önceden Mc.Donald’s eylemini 
gerçekleştirdiğim için Hrant DİNK’in öldürülmesini kendim yapamazdım çünkü Trabzon dışına 
çıksam sabıkalı olduğum için yakalanırım diye düşündüm. Ben Ogün SAMASTa benden 
haber beklemesini ve gerekli olan silah mermi ve parayı ayarlayacağımı söyledim. Tarihten 5- 
6 ay önce ege denizde gemi kazası sonucu ölen Ömer POLATOĞLU isimli mahalle 
arkadaşımdan 250YTL karşılığında 7.65 mm. Çaplı silah ve 20 adet mermi aldım toplam 
olarak 300YTL ödedim. Ogün SAMASTın eyleme giderken yapacağı harcamaları karşılamak 
için para biriktirmeye başladım. Daha sonraki süreçte yakın arkadaşlarım olan Ersin YOLCU 
ve Ahmet ISKENDER’e Hrant DİNK'İ Ogün SAMASTa öldürteceğimi söyledim. Bu konuyu 
onlara Ahmet İSKENDER kırtasiye dükkanında söyledim. Onlara bu eylem için yardımda 
bulunacaksınız dedim. Onlarda benden çekindiklerinden dolayı bir karşılık veremediler. 
Rızasız bir şekilde kabul ettiler. Hatırladığım kadan ile 14.01.2007 pazar günü akşam 
saatlerinde Ahmet ISKENDER’in kırtasiyesinde ben, Ersin YOLCU, Ogün SAMAST ve Ahmet 
İSKENDER olmak üzere buluştuk. Silah o esnada Ahmet'in kırtasiyesinin arka bölümündeydi, 
Ahmet İSKENDER buna rıza göstermiyordu ancak benden çekindiği için bir şey diyemiyordu. 
Silahı bulunduğu yerden aldım. Ogün SAMAST ve diğerlerine silahı gösterdim. Ogün bana 
silahın çalışıp çalışmadığını bana sordu, bende çalışıyor fakat bir deneyelim dedim. 
Kırtasiyeden Ogün ve ben çıktık, silahı denemek için uygun bir yer aradık ve Trabzon Pelİtli 
Beldesi ile Konaklar mahallesi arasında bulunan dere ağzına gittik ve burada, Ogün 5-6 el 
silahla ateş etti ve silahın çalıştığını gördük. Kırtasiyeden çıktığımızda ve dönüşte silah benim 
üzerimdeydi. Tekrar kırtasiye dükkanına geri döndük. Ahmet’i kırtasiye dükkanında bırakarak 
Ogün, Ersin ve ben internet kafeye Hrant DİNK’in resimlerinin cıktısımafmaya aittik Çıktıları 
aldıktan sonra tekrar üçümüz birlikte Ahmet’in kırtasiyesine g e K f ip ^ u l^ m in  planım 
konuşmaya başladık. Ben Ersin’e Ogün'ü otogardan İstanbul’a çg&Sksjn dedim.
Ahmet'e ise Ogün İstanbul’a gittiğinde senin cep telefon n u m a r a n 21 noiu



Yasin HAYAL’in ifadesinin (4) sayfası.

numarayı arayacak sende telefonu bana vereceksin ben burada olacağım ben görüşme 
yapacağım dedim. Ogün'e ise herhangi bir sıkıntıda bu numaradan araya bileyeceğini ve 
maddi sıkıntı çekmesi durumunda Ahmet'in İstanbul'da bulunan esnaf arkadaşına 
yönlendirebileceğini söyledim. Ayrıca Ogün'ü 17.01.2007 Çarşamba günü yollayabileceğimizi 
kararlaştırdık. 16.01.2007 Salı günü Ersin ile Ogün’ü bilet almak için Trabzon terminaline 
gönderdim. 17.01.2007 Çarşamba gününe Metro turizmden saat:15;30 İstanbul otobüsünden 
bilet ayırttıklarını söylediler. Çarşamba günü Ersin’in çalıştığı kırtasiyede Ogün, Ersin ve ben 
buluştuk yaya olarak Ahmet'in kırtasiyesine gittik. Daha önce biriktirip Ahmet’e emanet olarak 
teslim ettiğim 180YTL yi alıp Eylem masrafı için Ogün’e verdim. Aynı zamanda dükkanın arka 
bölümünde saklamış olduğum silahı Ogün’ün beline kendim koydum ve bir kutu mermiyide 
cebine kendim koydum. Yine aynı şekilde Ogün SAMAST’a İnternet cafeden çıktı olarak 
aldığımız Hrant DİNK’in resimlerini ve Agos gazetesinin adresini verdim. Bu sırada Zeynel 
Abidin YAVUZ'da kırtasiye dükkanına geldi, ben kendisine Ogün’ü İstanbul’a Hrant DlNK’i 
öldürmesi için gönderiyorum, bu durumdan kimseye haber verme dedim, o bana tamam abi 
diyerek dükkandan ayrıldı. Daha sonra Ogün ile Ersin'i terminale giden dolmuş duraklarına 
bıraktım. Ogün’e sarıldım Allah yolunu açık etsin dedim, istersen vazgeçebileceğini söyledim. 
Bu eylemi Zeynel Abidin YAVUZ’unda yapabileceğini söyledim. İstanbul’dan sonrasının 
kendisinin inisiyatifinde olduğunu, Samsun’a vardığında ailesine telefon açıp bu akşam bir 
arkadaşımda kalacağım diyeceksin dedim. Tekrar kendisine bir problem olduğunda ara 
dedim o da İstanbul’da dayımlar var herhangi bir problem yaşamam dedi. Daha sonra Ersin 
ve Ogün minibüse binerek otogara gittiler. Daha sonra Ersin ile görüştüm Ogün'ü otobüse 
bindirdiğini söyledi. 18.01.2007 Perşembe günü kendisi Ahmet ISKENDER’in cep telefonunu 
aradı 212 kod nolu bir numaradan aradı ben Ahmet’e Ogün’mü dedim kendiside hemen 
telefonu bana verdi. Ogün bana telefonda abi ben mekandayım dedi bende kendisine 
beklemeye devam etmesini söyleyip telefonu kapattım. Bu şekilde 5-6 kez aynı numarayı 
aradı ve görüştük, son görüşmemizde yarına bırakmasını söyledim ve yarın telefonla 
görüşürüz dedim. Kendisine hep beklemesini söyledim. Bir gün sonra 19.01.2007 Cuma 
günü ilk aramasında abi yine mekandayım bekliyorum dedi, bende beklemeye devam 
etmesini söyledim. İlerleyen zamanlarda yine aradı dariandım abi sıkılıyorum içeriye girip 
birkaç gazeteci vurabilirim dedi. Bende hayır kesinlikle masum insanların kılına zarar 
gelmemeli bizim işimiz Türklüğe hakaret eden Hrant DİNK ile dir. Bundan başka kimseye 
zarar verme dedim. Aradan bir müddet sonra Ogün tekrar aradı ve Hrant DİNK’e benzeyen 
birinin İçeriye girdiğini peşinden kendisinin de içeriye girdiğini içeride 5-6 gazeteci bayanın 
olduğunu kendisini üniversitede okuyan bir öğrenci olarak tanıttığını Hrant DlNK’i sorduğunu 
kendisine Hrant DİNK'in burada olmadığını söylediklerini başka zaman geldiğinde 
bulabileceğini söylediklerini telefonda bana söyledi. Ben de tekrar beklemesini söyledim. Son 
aramasında abi bu iş bitti Hrant’ı vurdum, bende kendisine o adam olduğuna eminmisin diye 
sordum o da eminim abi dedi, şu an Bayrampaşa’dayım Yalova'ya gidiyorum dedi. Bende 
kendine iyi bak dedim ve üç dört gün dışarıya çıkmamasını söyleyerek telefonu kapattım. 
Daha sonra aynı gün medyadan Hırant DİNK'in öldürüldüğünü öğrendim. Bu eylem tamamen 
Benim ve Ogün tarafından planlanmış ve gerçekleştirilmiştir. Diğer ismi geçen şahısların 
rızası yoktur, benden çekindikleri için bir şey diyemediler. Ben bu olayın faili meçhul 
kalacağını düşünüyordum.

S O R U L D U  / CMK 250 MADDE İLE GÖREVLİ İSTANBUL CUMHURİYET 
BAŞSAVCILIĞINCA 23.01.2007 TARİHİNDE AHMET-HAVVA OĞLU ÜSKÜDAR 1990 
DOĞUMLU OGÜN SAMAST'IN ALINAN İFADESİNDE “Ortaokulu bitirmek üzereyken 
sizinle görüşmeye başladığım, kendisine Çeçen Rus savaşı hakkında, Amerika ’nm 
irak’t işgali hakkında bilgiler verdiğinizi, bu tarihten yaklaşık 6-7 ay önce bir 
konuşmanızda Ermeni bir gazetecinin olduğunu, bu şahsın 'nkKiere ih^karet ettiğini 
dolayısı ile bunun cezalandırılması gerektiğini bir sojmkfo&Örü&mnizde bu 
gazetecinin isminin Hrant DRİNK olduğunu Agos g\ 
söylediğinizi, kendisi ile her görüşmenizde Hrant DİNK'in T&rk nu ve

Hüseyin
Bur O.
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Türkler aleyhine hakaret ettiğini belirttiğinizi, kendisine Hrant DİNK’in internetten 
indirilmiş resimlerini verdiğinizi, yine kendisine bu konudan Ersin YOLCU, Ahmet 
İSKENDER ve Zeynel Abfdin YAVUZ’un haberi olduğunu söylediğinizi, belli bir zaman 
sonra Ahmet İSKENDER’in kırtasiye dükkanında kendisi Ersin ve sizinle 
buluştuğunuzu, Ersin, Ahmet ve sizin kendisine Hrant DİNK’in Türk düşmanı oiduğunu 
söylediğinizi, 16.01.2007 tarihinden bir gün önce Ahmet İSKENDER’in kırtasiye 
dükkanında sizin ite buluştuğunu Ersin YOLCU’ nunda orada olduğunu, sizinle birlikte 
sizin getirdiğiniz silahla konaklar mahallesinde sakin bîr yere eğitim yapmaya 
gittiğinizi, sizin getirdiğiniz silahla kendisinin atış yaptığını daha sonra tekrar Ahmet 
ISKENDER’in iş yerine gittiğinizi, sizin kendisine 50YTL para verdiğinizi, silahı atış 
yapmaya gitmeden önce Ahmet’in iş yerinde sakladığınız yerden çıkartarak verdiğinizi,
16.01.2007 tarihinde kendisinin İstanbul’a gelmek amacı ile evden çıktığını gitmeden 
önce Ersin YOLCU’nun çalıştığı kırtasiye dükkanına uğradığını sîzinde aynı yere 
geldiğinizi sizden aldığı 50YTL yi tekrar size geri verdiğini, buradan kendisi Ersin ve 
sizinle birlikte Ahmet İSKENDER’in kırtasiye dükkanına gittiğinizi, Ahmet’in kırtasiye 
dükkanında sizin Ahmet’ten bir miktar para alıp toplam olarak kendisine 180YTL para 
verdiğinizi, yine kendisine Hranf DİNK’in resmini kırtasiyede verdiğinizi, daha Önceden 
kendisine Hrant DİNK’in çatıştığı Agos gazetesinin adresini verdiğinizi, İstanbul da 
bulunan Agos gazetesinin önüne geldiğinde sizin tarafından kendisine Ahmet 
İSKENDER’in 0535 396 82 21 noiu cep telefonunu araması gerektiğini söylediğinizi, ve 
bu cep telefon numarasını kendisine not kağıdına yazarak verdiğinizi, ayrıca yine 
kendisine bu eylemi gerçekleştirdikten sonra 2-3 gün İstanbul’da akrabalarının yanında 
kalmasını ve olaydan sonra silahı güvenli bir yere atmasını söylediğinizi, kendisini 
yolcu etmesi için sizin Ersin YOLCU’ya kendisine otogara götürmesini söylediğinizi,
19.01.2007 günü Agos Gazetesine gittiğini ve Hrant DİNK’i orada bulamayınca bir 
ankesöriü telefondan Ahmet İSKENDER’in cep telefonunu arayıp sizinle görüştüğünü 
size Hrant DİNK’in yerinde olmadığını ne yapması gerektiğini sorduğunu sizin de 
kendisine Hrant DİNK gelinceye kadar beklemesini söylediğinizi, kendisinin bu eylemi 
gerçekleştirdikten sonra Bayrampaşa’dan ankesöriü bir telefonla Ahmet İSKENDER’e 
ait cep telefonunu arayarak sizinle görüştüğünü size Hrant DİNK’i vurdum geliyorum 
dediğini sizin de kendisine gerçekten vurdun mu? 2-3 gün daymlarda kal daha sonra 
Trabzon’a gel dediğinizi,,

Yasin HAYAL’in ben onunla tanıştıktan sonra bundan 2 sene kadar önce 
Trabzon’da bulunan Mc Donald’s restoranına bomba koyduğunu duydum. Bu olay 
öncesinde bana böyle bir şey yapacağına dair herhangi bir bilgi vermedi. Olay 
sonrasında tutuklanarak cezaevine girmesi ve mahkemesinin devam etmesi 
safhalarında da cezaevine yada mahkemeye giderek kendisi ile görüşmedim. Tahliye 
olduktan sonra da kendisi ile görüşmelerimizde bu konuyu neden yaptığını sormadım. 
Ancak mahalledeki arkadaşlardan Ramazan ayında Mc Donald’s ın çalışmaya devam 
etmesi ve insanların orada yemek yemesini protesto amacıyla bu eylemi yapmış 
olduğunu öğrendim.

Tarihini tam bilmedim Trabzon’da bulunan kilisenin papazının dövülmesi olayı 
biz Yasin ile tanışmadan daha önce otmuş, ben otayın olduğu tarihte de duymamıştım. 
Daha sonraları bu papazın Yasin HAYAL tarafından dövülmüş olduğunu yine Yasİn’in 
arkadaş çevresinden öğrendim. Bu konuda da Yasin’e herhangi bir soru sormadım. O 
da bana bir şey anlatmadı. ”
ŞEKLİNDE BEYANDA BULUNMUŞTUR. BU KONULAR HAKKINDA DETAYLI BİLGİ 
VERİNİZ?
C E V A P ________/ Ogün SAMAST’ın bu eylem ile
olduğu ifade yukarıda benim vermiş olduğum ifade i
tamamen bu şekilde gelişmiştir.
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Mc.Donaid’s eylemi ilgili olarak Ogün’ün anlattıkları doğrudur. Kendisi beni cezaevinde 
ziyaret etmemiştir. Amerika’nın Irak'ı işgalini protesto etmek amacı ile bu eylemi yaptığım 
doğrudur.

2002 yılının sonlarında askerden yeni geldiğim sıralarda misyonerliğe tepkimden 
dolayı benim bir şahsı dövdüğüm doğrudur ama papaz olduğunu bilmiyordum. Bu konu 
hakkında değişik yerlerde bahsediyordum. Kimin yanında konuşup konuşmadığımı 
hatırlamıyorum. Ben bu olaydan dolayı herhangi bir işlem görmedim.

Yasin HAYAL'in İfadesinin (61 sayfası.

S O R U L D U  / HALEN SİZİNLE BİRLİKTE GÖZALTINDA BULUNAN AHMET 
İSKENDER’İN 22.01.2007 GÜNÜ MÜDÜRLÜĞÜMÜZDE ALINAN İFADESİNDE “Trabzon 
Pelitti Beldesinde çalıştırmış olduğu kırtasiye ve zücaciye dükkanına sîzin Ogün 
SAMAST ile birlikte 17.01.2007 günü geldiğinizi Ahmet İSKENDER’e daha önceden 
emanet olarak bıraktığınız 18ÖYTL. Parayı Ahmet İSKENDER’DEN alarak Ogün 
SAMAST’A kırtasiye dükkanında verdiğinizi, yine aynı gün dükkanın arka bölmesinde 
şarjörü takılı vaziyette bir tabancayı Ogün SAMAST’IN betine sizin tarafınızdan 
konulduğunu, 17.01.2007 günü saat: 15:00 sıralannda Ogün SAMAST ite birlikte 
dükkandan ayrıldığınızı, sizin tekrar aynı gün saat: 17:00 sıralannda kırtasiye 
dükkanına geldiğinizi, Ahmet İSKENDER’e hitaben senin kulanmış olduğun cep 
telefonu numarasını İstanbul itinden bir arkadaşa verdim seni 212 kod no lu bir telefon 
ararsa ben burada olacağım telefonu bana verirsin diyerek dükkandan aynldığınızı,
18.01.2007 günü Ahmet tSKENDER’e ait kırtasiye ve zücaciye dükkanına geldiğinizi, 
dükkanda sizin bulunduğunuz sırada Ahmet İSKENDER’in 0 535 396 82 21 notu 
telefonuna 212 kod ile başlayan bir numara tarafından arandığını ve alo dediğini katşı 
taraftaki erkek bir şahsın alo dediğini ve sizin Ahmet İSKENDER’e hitaben arayan 
Ogün'mü diyerek cep telefonunu alarak dükkandan dışarı çıktığınızı konuşmanız 
bittikten sonra içeriye girdiğinizi, bu görüşmenizden iki saat sonra Ogün SAMAST 
tarafından tekrar Ahmet İSKENDER’in cep telefonu arandığı ve yine cep telefonunu 
alarak dışarıda konuştuğunuzu, 19.01.2007 günü kırtasiye dükkanını kardeşi 
Muhammet İSKENDER’in açtığını öğle saatlerinde Ahmet İSKENDER’in dükkana 
geldiğinde sizin dükkanda olduğunuzu, Ahmet İSKENDER’in cep telefonu öze! bir 
numara ile birkaç kez Ogün SAMAST tarafından arandığı ve sizin telefonu alarak dışarı 
çıkmak suretiyle telefonla görüştüğünüzü, Ahmet İSKENDER bir iş için amcası Hüseyin 
ISKENDER’in Trabzon Moloz semtinde bulunan dükkanına malzeme almak için gittiğini 
giderken cep telefonunu yanına almadığını dükkana döndüğünde sizin dükkanda 
olmadığınızı kardeşine Yasin HAYAL nerede diye sorduğunda cep telefonuna telefon 
geldi telefonla dışarıda konuştu telaşlı bir şekilde dükkandan ayrıldığınızı” ŞEKLİNDE 
BEYANDA BULUNMUŞTUR. BU KONULAR HAKKINDA DETAYLI BİLGİ VERİNİZ? 
C E V A P  /.Ahmet İSKENDER’in benim hakkımda vermiş olduğu İfade doğrudur.

S O R U L D U  / HALEN SlZlNLE BlRLlKTE GÖZALTINDA BULUNAN AHMET 
İSKENDER’İN 22.01.2007 GÜNÜ MÜDÜRLÜĞÜMÜZDE ALINAN İFADESİNDE; “2002
yılında Trabzon’da bir papazı keser sapı ite dövdüğünü kaburgalarını kolunu kırdığını 
kafasını çatlattığını ve papazın 40 gün komada yattığını bana söylemişti. Bu olayı yasin 
HAYAL’in yaptığını oturduğumuz mahallenin! gençleri bilir. Bu konu hakkında 
emniyetin işlem yapıp yapmadığım bilmiyorum. Ben bu şahıstan korktuğum için 
kimseye söyleyemedim. Yasin HAYAL bana papazı bu olaydan sonra Trabzon’u terk 
ettiğini söyledi. Yasin HAYAL bana hedefinin Abdullah ÇATLI ve Mehmet Ali AĞCA gibi
olmak olduğunu ve onları örnek aldığını söyledi. Yasin HAYAL 2004 yılında 
Mc.Donaid’s olayını gerçekleştirmeden bir ay önce tanıştığı KTÜ’de okuyan Elazığlı
Erhan (26-27 yaşlarında uzun boylu zayıf yapılı esmer) is 
Teknik Eİ sitesinde öğrenci arkadaşları ile birlikte oturu 
Yasin HAYAL’in Mc.Donald’sa bomba atma olayını gerç
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bombalan da Elazığlı Erhan'ın yaptığını duydum. Yasin HAYAL cezaevinden çıktıklar 
sonra yakalanmasaydım, Trabzon da bulunan HSBC Bank Rus Konsolosluğu İngiliz 
Konsolosluğunu da bombalayacaktım dedi. Gazeteci Hrant DİNK’in öldürülmes 
talimatım da Yasin HAYAL’e Elazığlı Erhan’ın verdiğini tahmin ediyorum. Yasin 
HAYAL'i sürekli bu şahsın yönlendirdiğini tahmin ediyorum.” ŞEKLİNDE BEYAN 
ETMEKTEDİR. BU KONU HAKKINDA DETAYLI BİLGİ VERİNİZ?
C E V A P ________ IJâen Ahmet İSKENDER’in vermiş olduğu bu ifadeyi kabul etmiyorum.
Herhangi bir kimseden talimat almış değilim. Bomba yapımını Azerbeycan da tanıştığım iki 
gençten internet üzerinden Öğrendim.

S O R U L D U  f HALEN SİZİNLE BİRLİKTE GÖZALTINDA BULUNAN ZEYNEL ABİDİN 
YAVUZ’ UN 23.01.2007 GÜNÜ MÜDÜRLÜĞÜMÜZDE ALINAN İFADESİNDE: "Ben Yasin 
HAYAL isimli şahsı 5-6 yıldır Trabzon ilinden tanırım kendisi arkadaşım olur. Yasin 
HAYAL ila görüştüğümüzde genelde ABDflilar, Ermeniler ve fsrailler hakkında kötü 
sözler söyler, genelde Miislümanlara eziyet edildiğini bu milletten İnsanların 
öldürülmesi gerektiğini söylerdi. Bu tarihten yaklaşık bîr sene kadar önce Yasin 
HAYAL bana Zeynel seni İstanbul'a yollasam gider misin dedi bende ne yapmaya diye 

s* sordum, o da bana seni İstanbul'a yollarsam bir Ermeni başı var onu vurur musun
*  dedi. Bende Yasin HAYAL'dan çok korktuğumdan dolayı tamam dedim, Ayrıca yanıma

2- 3 gün aralıklarla gelerek sen bir kahraman olacaksın sonrasında seni yurt dışına 
göndereceğim gibi vaatlerde bulunuyordu. Bu dönemlerde Ermenilerin başı olan Hrant 
DİNK’i  vurmaya gideceğini söyledi. Bir keresinde bana silah sıkabilir misin diye sordu. 
Bende sıkarım demiştim, çünkü sıkamam desem bana silah sıkmayı öğretmek için 
daima yanıma gelecek beklide atışa götürecekti. Hatırladığım kadarıyla bir pazartesi 
günü benim Hrant DİNK'i vurmaya gideceğimi söyledi. Bu sırada Erhan TUNCEL İsimli 
KTÖ öğrencisi olan şahıs yanımıza geldi. Yasin Erhan’a çıktıları al dedi. Erhan'da 
akşam alırım Yonca Markete bırakınm Zeynel oradan alıp getirir dedi. Yasin de bana 
marketten çıktıları almamı söyledi. Yonca marketten bir paket aidim ve Yasin HAYAL'e 
verdim. Yasin ile birlikte paketi açtık ve içersinde Hrant DİNK'e ait bilgisayar çıktısı ve
3- 4 tane fotoğraf vardı. Yasin HAYAL bana senin vuracağın adam bu Ermenilerin
başıdır, Türklere kötü sözler söylemiştir dedi........... yaklaşık 3-4 gün sonra Yasin
HAYAL'in yanına gittim ona Ogün SAMAST'ı yollayacak mısın dedim. O da evet dedi.
18.01.2007 günü saat’ 15:00 sıralarında Yasin HAYAL Mihmandar Kafeye yalnız olarak 
geldi bende yalnızdım bana Ogün'ü yolladık dedi. ŞEKLİNDE BEYANDA

%  BULUNMUŞTUR. BU KONULAR HAKKINDA DETAYLI BİLGİ VERİNİZ?
C E V A P  _______/_Zeynel Abidîn YAVUZ'un hakkımda vermiş olduğu ifade tamamen
doğrudur.

Yasin HAYAl’in ifadesinin (7) savfast.

S O R U L D U  / 19.01.2007 GÜNÜ SAAT:15:00 SIRALARINDA İLİMİZ ŞİŞLİ İLÇESİ 
HALASKARGAZİ CADDESİ NO: 192 SAYILI YERDE FAALİYET GÖSTEREN AGOS 
GAZETESİ ÖNÜNDE AGOS GAZETESİ GENEL YAYIN YÖNETMENİ HRANT DİNK İSİMLİ 
ŞAHSIN ATEŞLİ SİLAHLA ÖLDÜREN OGÜN SAMASTIN OLAYDA KULLANMIŞ OLDUĞU 
SİLAHI OGÜN SAMAST’A HRANT DİNK’İ ÖLDÜRMEK AMACI İLE KENDİNİZİN 
VERDİĞİNİZİ BEYAN ETMEKTESİNİZ BU SİLAHI KİMDEN NE AMAÇLA ALDINIZ? BU 
KONU HAKKINDA BİLDİKLERİNİZİ DETAYLI BİR ŞEKİLDE ANLATINIZ?
ÇJLYAP _ ___/_  Ben ifademin üst bölümlerinde belirttiğim gibi bu silahı Ömer
POLATOĞLU şu an hayatta olmayan mahalle arkadaşımdan 300YTL. Para karşılığında 
Hrank DlNK’in Öldürülmesi için aldım.

S O R U L D U J  19.01.2007 GÜNÜ SAAT:15:00 SIRALAR) 
CADDESİ NO: 192 SAYILI YERDE FHÂLASKÂRĞÂZİ ______  . . „  _____  ______

GAZETESİ ÖNÜNDE AGOS GAZETESİ GENEL YAYIN Y

İLİMİZ ŞİŞLİ İLÇESİ 
tSTEREN AGOS 

DİNK İSİMLİ
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ŞAHSIN ATEŞLİ SİLAHLA ÖLDÜREN OGÜN SAMASTA ÖLDÜRME TALİMATINI SİZİf 
VERDİĞİNİZİ BEYAN ETMEKTESİNİZ? HRANT DİNK’I ÖLDÜRÜLMESİ TALİMATINI SİZE 
KİM YA DA KİMLER VERDİ, HERHAGİ BİR TERÖR ÖRGÜTÜNE BAĞLANTINIZ VAR MI' 
BİLGİ VERİNİZ.
C E V A P ________ Benim Hrant DİNK’i öldürme talimatını Ogün SAMAST’a verdiğin
doğrudur, bu suikast fikri tamamen bana aittir. Başka bîr kişi yada kişilerden herhangi bi 
talimat almadım. Ve herhangi bir terör örgütü ile bağlantım yoktur.

S O R U L D U  / 2002 YILINDA TRABZON İLİNDE MİSYONERLİK FAALİYETLER
YAPAN BİR ŞAHSI DARP ETTİĞİNİZİ BEYAN ETTİNİZ? BU ŞAHSI NİÇİN VE NE AMAÇLI 
DARP ETTİNİZ? BU TALİMATI KİM YADA KİMLERDEN ALDINIZ? DETAYLI BİR ŞEKİLDE 
ANLATINIZ?
C E V A P _______ /_  2002 yılında bir şahsı darp ettiğim doğrudur. Ben herhangi bi
kimseden talimat almadım. Bu şahsın kim olduğunu bilmiyorum. Bu olayın amaç 
misyonerliğe karşı olduğumdan dolayıdır. Bu olay kilise içersinde olmuştur.

S O R U L D U  / HALEN SİZİNLE BİRLİKTE GÖZALTINDA BULUNAN, AHME1 
İSKENDER, OGÜN SAMAST, ERSİN YOLCU, ZEYNEL ABlDİN YAVUZ VE ERHAh 
TUNCEL İSİMLİ ŞAHISLARI TANIYORMUSUNUZ? BU ŞAHISLARLA OLAN İLİŞKİLERİNİZ 
DETAYLI BİR ŞEKİLDE ANLATINIZ?
C E V A P ________ /__ Ben halen benimle birlikte gözaltında bulunan şahısların hepsin
tanıyorum. Benim mahalle arkadaşlarımda.
Ahmet İSKENDER : Kapı komşumuz olur. Yaklaşık olarak 15 yıldır tanırım. Kırtasiyecilik iş 
ile uğraşır. İfademin üst bölümünde bu şahısla otan ilişkimi anlattım.
Ogün SAMAST ; Yaklaşık olarak 3 yıldır tanırım. Futbol oynuyor herhangi bir işle meşgu 
değildir. Kendisi ile ağbi kardeş ilişkisi içersindeydik, pelitti sporda birlikte futbol oynadık 
Şahısla olan ilişkimi ifademin üst bölümünde anlattım.
Ersin YOLCU : Yaklaşık 10 yıllık arkadaşımdır. Yakın arkadaşımdır. Kırtasiye 
dükkanında çalışır. Bu şahısla olan ilişkimi ifademin üst bölümünde anlattım.
Zeynel Abidin YAVUZ : Yaklaşık olarak 4 yıldır tanırım. Kendisi ile abi kardeş ilişkimiz 
vardır. İzolasyon İşi yapar. Bu şahısla olan ilişkimi ifademin üst bölümünde anlattım.
Erhan TUNCEL : Yaklaşık olarak 5 yıldır tanıyorum. KTÜ IşletmeFakültesinde öğrencidir 
Kendisi ile hem mahalleden hem de Aİperen ocaklarından tanışıyoruz. Bu şahısla olar 
ilişkimi ifademin üst bölümünde anlattım.

Yasin HAYAL'in ifadesinin f8) sayfası.

S O R U L D U  / CMK 250 MADDE İLE GÖREVLl İSTANBUL CUMHURİYET 
BAŞSAVCILIĞINCA 23.01.2007 TARİHİNDE OGÜN SAMASTIN ALINAN İFADESİNDE 
“Erhan TUNCEL isimli şahsı Trabzon’dan tanırım. Kendisi Karadeniz Teknik 
Üniversitesinde öğrencidir. Trabzon’da yine öğrenci arkadaşlarıyla birlikte biı 
apartman dairesi tutmuşlardır. Bildiğim kadarıyla teknik el mahallesi içersinde bir yerdi 
ben bu eve bir kere gidip çay içmiştim. Ben gittiğimde Erhan ve Yasin ile birlikteydik. 
Birlikte oturup bir dövüş filmi izlemiştik. Siyasi konularda ya da Hrant DİNK ile ilgili
herhangi bir görüşmemiz olmamıştı. Yasln’in zaman zaman bu kişi He görüştüğünü 
onun evine gidip geldiğini biliyorum.” ŞEKLİNDE BEYANDA BULUNMUŞTUR. BU KONU 
İLE İLGİLİ DETAYLI BİLGİ VERİNİZ?
C E V A P ________ [_ Ogün SAMAST’ın vermiş olduğu ifade doğrudur. Erhan TUNCEL Hranl
DİNK’İn öldürülmesi olayını Zeynel Abidin YAVUZ’a teklif ettiğim zaman Hrant DlNK’in 
resimlerini bana getiren şahıstır. Kendisi de Hrant DlNK’in öldürüleceğini biliyordur. Benden 
çekindiği için beni engelleme çabası içersine girmedi.

S O R U L D U  / TRABZON PELİTLİ BELDESİ 
BULUNAN GÜVEN ELEKTRİK ADLI İŞYERİNDE

VECİ MAHALLESİNDE 
oğluCaykara 1980
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doğumlu İlhan TATLI İSİMLİ ŞAHSI TANIYORMUSUNU2? TANIYORSANIZ İLİŞKİNİZİ 
DETAYLI BİR ŞEKİLDE ANLATINIZ?
C E V A P ________ l__ Ben Ilhan TATLI’yı 1998 yılından beri tanırım kendisi yakın arkadaşım
olur. Mahalle arkadaşıyız, sık sık görüşürüz. Hrant DİNK’in öldürülmesi olayından Ilhan'ın 
haberi yoktur. Elektrik işi ile uğraşır kendi halinde biridir. Ben mahalleden samimi olduğum 
bir çok arkadaşım vardır. Bunlardan biriside İlhan TATLI olduğu gibi Ercan SÖYLEMEZ’dİr. 
Kendisi tahmini 2000 veya 2001 yılında ailesi ile birlikte Gebze’ye taşındı. Şu anda 
Kaynarca’da kereste üzerine iş yaptığını duymuştum. 6 aydır kendisi ile görüşmüyorum. 
Kaynarca da hangi kerestecide çalıştığım bilmiyorum. Telefon numarası yoktur. Kendisi 
Trabzon’a geldiğinde görüşüyoruz.

Benim bu konular hakkında söyleyeceklerim bunlardan İbarettir, ekonomik 
durumumun yetersizliğinden dolayı ve ailem ile irtibat kurmak için Trabzon cezaevine gitmek 
istiyorum. Dedi. İfademe ekleyecek başka bir husus yoktur, ifademi hiçbir baskı ve tesir 
altında kalmadan İstanbul Barosu Avukatlarından Mustafa EKEN'in huzurunda kendi hür 
iradem ile verdim dedi. Alman ifadesi birlikte okundu ve okudu, doğrudur ve bana aittir 
demesi üzerine altı taraflarca birlikte imzalandı. 23.01.2007

Yasin HAYAL’in ifadesinin ( 9) sayfası.

İFADEYİ ALAN İFADEYİ YAZAN MÜDAFİİ İFADE SAHİBİ
Tem Şb.Görevli Tem Şb.Görevli Mustafa EKEN Yasin HAYAL
260240 175884 21798
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YEMİNLİ ICATIP

Teldrdağ 2 nolu F Tipi Cezaevi Müdürlüğü Binası
6.2.2007
SELİM BERNA ALTAY-30477 
FİKRET SEÇEN- 34460 
SEMRA HARPUT-83664

şü p h e l i ±24880853198 YASIN HAYAL BAHITT1N ve HURİ oğlu
TRABZON - 03/08/1981 doğumlu Gümüşhane Merkez Demirören köyü nüfusuna 
kayıtlı Hale bu suçtan TeJdrdağ 2 nolu F Tipi Cezaevinde tutuklu.
MÜDAFİİ __________ ÇMuslafa EKEN, İstanbul Barosu (21798)

İfade te sp it  ye r i nedeniyle T ekirdağ Cumhuriyet B aşsavcılığ ı Z abıt 
Katibi Sem ra HARPUT (83664) bu işlem  için görevlendirildi.

CMK. rıurı 1 4 7  ve 148. m addeleri gereğince şüpheliye isn a t ed ilen  suç 
an latıld ı. Kim liğine ilişk in  soru ları doğru cevaplan dım ıak  zoru n da  olduğu  
h atırla tıld ı . Müdafi ta y in  hakkın ın  bulunduğu m üdafi ta y in  edebilecek  
durumda değilse, Baro tarafın dan  ta y in  edilecek b ir  m üdafi ta lep  
edebileceği ve is terse  m üdafiinin  soru ştu rm ayı gecik tirm em ek kayd ı ile  
ifade sıra sın da  h a zır  bulunabileceği b ild irild i. İsnat edilen  suç h akk ın da  
açık lam ada bulunm am asının kanuni h a k k ı olduğu, şüpheden ku rtu lm ak  
için som ut delillerin  toplanm asın ı isteyebileceği ve ya k ın la rın a  isted iğ ine  
yakalandığın ı duyurabileceği a ç ık lan m ak  suretiyle ifadesin in  a lın m asına  
başlandı.
Soruldu : Ben özgür irademle ve avukatım, huzurunda teknır ifade vereceğim,

^ Erhan Tuncer ile 2002 yılında tanıştık. kendisine Trabzon Alpererı
ocaklarında bana reis olarak tanıştırdılar ve evine gidip gelmeye başladım, 
aramızdaki samimiyet arttıktan sonra yine 2002 veya 2003 yılı içerisinde Erhan'ın 
bana anlatımları ve ortak siyasi görüşlerimiz doğrultusunda Trabzon merkezinde 
bulunan Santa Mana kilisesinin papazını dövmem konusunda yönlendirdi, bu 
eylemi tek başıma yaptım, ancak beni bu konuya ikna eden Erhan 'Vuncer’dir. 
Önceki ifademde de belirttiğim gibi yanıma bir keser sayı alarak kilisenin sakin 
olduğu bir vakitte içeri girerek papazı aradım, içeride sivil giyimli ancak boynunda 
haç olması nedeniyle Hıristiyan olduğunu anladığım bir şahsa elimdeki keser sapı 
ile bir çok kez vurarak yaraladıktan sonra olay yarinden kaçtım, ancak bu suç 
nedeniyle yakalanmadım rc ecza almadım.

2003 yılında Irak savaşı başladıktan sonra yine reisimiz olarak hitap 
ettiğimiz Erhan'ın bize yönlendirmesiyle Üniversite de bir korsan gösteri 
düzenleyerek savaşa hayır mitingi yapacağımızı bize söyledi, biz de reisimiz serisin 

/.■diyerek kabul ettik, bu konuşmaların yapıldığı ortamda Erhan'ın üniversiteten 
J!arkadaşı olan Erbil ve yine arkadaşımız Mikhul Kof vardı, hu arkadaşlar genelde 
İ 'IAlpererı ocaklarına birlikle takıldığımız re görüstüğünıüz arkadaşlardı, ancak

korsan gösteri yapılmadı.
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Daha sonra Erhan daha buyul-: ses yetin -ek m Amerikan karşıtlığını 
gösterebilecek bir eylem planlamaya ba dadı, bu hayla mda 7 ahzon’da Amerikayak: 
ait ne var şeklinde bana sonlu ve o anda Mae Dotuılds ' - 1 bir < fhm yapalım dedi ve 
bomba koyacağımızı, bombayı kendisinin huzırhıyneuûıte bana söyledi. Du 
planlamada sadece ikimiz vardık. Başka bir kişi katılmadı. ün şekilde eylemi benim 
yapacağımı söyledi, ben de Ramazan ayında yapmamı.', yerci fiğini söyleyince yine 
bomba için torpil, kömür tozu, çivi gibi malzemeleri b--n aldan re Erhan’a teslim 
ettim. Bombayı imal ettiği sırada ben yanında yoklum, 1 endi evinde, kendisi 
hazırladı, ancak benim haberim olmadan bir cins yı i bre alarak bombanın içine 
koymuş, bunu sonradan öğrendim. Erhan'ın bomba yapımım nereden öğrendiğini 
bilmiyorum, bu bomba hazırlanırken aynı tip bombadan Ha tane daha küçük 
boyutlu numune gibi bomba da hazırlamış, ancak bunların içine çivi koymamış, 
sakin bir yerde ikimiz bu bombalan patlatarak deneme yaptık, başarılı olduğunu 
anladık, ancak bu denemeler çivi olmadığı için ses bombası gibi gürültü çıkaran 
Şeylerdi, kullanacağımız gerçek bombaya çivileri dc koyanca bunun çok fazla 
zarara yol"açıp açmayacağımı sorduğum da, beni kandırarak bombalarda bu 
çivilerin yere doğru saplandığını, çevreye zarar vermediğini söyledi,

Bu şekilde 24.10.2004 tarihinde Trabzon meydanında bulunan Mac 
Dondlds’uı önüne geldim, Erhan’da beni 50 metre kadar geriden takip ediyordu, 
caddenin karşısına geçerek bir banka otanıp gazal e okur gibi yaparak beni 
izliyordu, ben elimde poşet içerisinde bulunan ve fitili dışarı sarkmış bombayı 
çakmakla ateşledikten sonra Mac Donaldsin önüne bıraktım ve kendim hemen yan 
taraftaki sokağa saparak kaçmayı düşündüğüm sırada 3 tane dershane 
öğrencisinin köşeden dönüp, bombanın bulunduğa yen- doy m yürüdüklerini 
görünce önde bulunan ve bombaya çok yaklaşan çocuğu geri dönerek kaldırımın 
dışına doğru itekledim, çocuk orada park etmiş olan iki arabanın arasına düşerek 
yere uzanınca ben de kaçmaya çalıştım, bu sırada bomba patladı, çivilerden biri de 
benim bacağımı delip geçti, sonra kaçarak Erhan’ın evine gittim, Eylem öncesi beni 
İstanbul’a yada Elazığ’a, kaçıracağını söyleyen Erhan, eylem sonrası bana biraz 
soğuk davrandı, bana karşı çekimser davrandığını düşündüm, o sırada beni bir 
arkadaşının evine göndererek orada saklanacağımı kendisini beklememi söyledi, r. 
ben de kabul ederek arkadaşına gittim, orada iki-üç öğrenci vardı, ancak kim ‘ 
olduklarını ve isimlerini halırlatmyontın, daha sonra hu evden çıkarak bir gece boş 
bir inşaatta geçirdikten sonra daha önceden eylem sonrası kullanmak için Erhan la 
birlilde biriktirmiş olduğumuz parayı da alarak İstanbul’u gittim, Maltepe de 
Hüseyin Özçicek isimli şahsın yanma gelerek onun evinde, kaldığım sırada İstanbul 
Polisi beni yakalayarak Trabzon’a götürdü.

Erhan tarafından eylem sonrası bana İsmail isimli şahsın yardımcı 
olacağını söylediğini - ben şimdi hatırlamıyorum, belki olabilir, ancak İsmail isimli 
tanıdığım tek şahıs İsmail HacıahmeioğhTdur. Belki Erhan bu şahıstan bahsetmiş 
olabilir. Bu şahıs Trabzon Karadeniz Teknik Üniversitesine bağlı olarak Rize de 
açılan bir .Yüksek Oleulda 2 yıl asistanlık yapmıştı. Bahsettiğim gibi eylem sonrası 
bu şahsın yanına gidersem bana yardımcı olabileceği konusunu belki olabilir ama 
net olarak hatırlamıyorum.

Bu eylem öncesinde Erhan beni sürekli Irak’a göndereceğini 
söylüyordu, bu amaçla eylem öncesinde kendisinin ifadesine göre 12 Eylül 
döneminde uzun süre Cezaevinde kalmış olan Elazıy’h 40-45 yaşlarında olduğunu 
söylediği bir şahısla beni telefonla görüştürdü, bu şahsın adını bilmiyorum, ben 

kalışa telefonda Jrak’a gitmek istediğimi söyleyince, hu şahıs da beni ve gelecek 
■arkadaşları Necefe-göl ü rece yi ı ü söylüyordu, ancak hır süre sonra Erhan o şahısla



yaşlanndcı Akçaabath of (huyunu söyleyen, ismini n in o(aı<ık hatırlayamıyorum,' 
ancak belki İhsan Kasap olabilir, şahısla beni tanıstırmuk bu salısın Mit mensubu 
olduğunu, ö sırada beninı Yargıtay da bulunan do-yamr bu şahsa söylersek 
halledebileceğini söyledi, bu şahıs da Erhan’a re hu-uı do ;ya numarasını bana 
getirirseniz konuyla ilgilenirim dedi. Ancak benim böyle bir talebim olmadığı için 
dosya numarasını da vermedim. Bu şahsı bir daha göt-nedim, kendisiyle bir telefon 

.görüşmem de olmadı.
Benim tahliyem sonrasında Eıhardın bir urkad-ışı ona Yasin 11 ayda 

nasıl tahliye oldu şeklinde sormuştu. Onun arkadaşına arkasında ben varını, ona 
bir şey olmaz dediğini duydum.

2002 yıllarında beni Eriyin isimli bir arkada pula tanıştırmıştı. Bu 
Engin'in tuhaf bir kişi olduğunu düşünmüştüm. Çünkü o tarihlerde bir dönem 
CHP’ye, sonra bir dönem Alperen ocaklarına takılan biriydi. 2002 sonrasında 4 yıl 
boyunca Engin'i hiç görmedim. 2006 yılında ise, Erhan'ın evinde tekrar karşılaştık. 
Engin’in, şehit aileleri derneğinin başkan yardım>ısı olduğunu Erharı bana 
söylemişti. Bu şahsın soy ismini bilmiyorum. Ancak tanıdığını Engin Yılmaz'dan 
farklı bir Engin'dir.

2006 Kurban bayramında Hayvan pazarında Erhan la birlikte 
Kurban satışı için bulunduğumuz sırada her zaman olduğu gibi Türk Hava 
Kurumunun kurban derisi toplayan aracı çarşıya gelince Erhan’ın, kendi kendine 

f"şerefsizler yine geldiler şeklinde söylediğini duydum ve Devlete ait bir kuruluşa 
(  nasıl şerefsiz dediğini sordum. Yine bu konuyu kapatarak üstüne gitmedim.

2006 yılı içerisinde Erhan bana Çcçenistan Genel Kurmay 2. 
başkanının Trabzon’a geleceğini onu karşılayarak Trabzon içinde yardım 
toplayacağımızı söyledi. Ben de kabul ederek Süleyman HacısaHhoğlu’na ait araba 
ile gidip karşıladık. Bu şahsın adı Yakup Megomcdenov isimli bir şahıstı, yanında 
tercümanı ve bizden Çonımiu bir vatandaş bulunuyordu. Ancak bu şahsı gözüm hiç 
tutmadı. Üçkağıtçı bir kişi tipi vardı, hatla ona isterseniz polise de haber verebiliriz, 
size koruma yaparlar teklifinde bulununca, adam korkuya kapılarak bunu 
reddetmişti. Birlikte önce Büyük Birlik Partisine, sonra Refah partisinin teşkilat 
binalarına gittik. Erhan teşkilatların görevlileriyle bu kişiyi (anıştırarak konulan ve , 
yardım taleplerini izah ediyordu. Bu şahısların Trabzon'dan sonra Erzurum’a 
giderek yardım toplayacaklarını öğrendim. Onları yolcu ettiğimizde de Erhan bana o 
gün yüksek miktarda yardım aldıklarını söyledi.

Mac Donalds olayı nedeniyle cezaevinde bulunduğum dönemde 
Büyük Birlik Partisinden, Yaşar Cihan isimli şahıstan ailem aracılığıyla 1.000,00.- 
YTL kadar yardım almıştım. Ayrıca Halis Egemen ve Yasin Egemen isimli şahıslar 

, da, giyecek ve /eşya yardımı yapmışlardı. Cezaevi .döneminde Erhan’ın bana bir 
yardımı olmadı. Cezaevinde ziyaretime de gelmedi. Ancak duruşmalarıma gelirdi, 
onları salona girmez, dışarıda bekler ve çıkışta ben cezaevi aracına birıdirilirken 
bana el sallardı.

Yaklaşık haftada üç dört kez Erhan’la görüşürdük. 2006 yılının ocak 
ayında Erhan’ın evinde bir araya geldik, yalnız ikimiz vardık, Erhan bana Hrant 
hakkında ne düşündüğümü sordu, ben de kendisine beş para etmez bir adam 
dedim, Erhan ise bana, Hrant Dirik çok cesur bir insan Ennenilerin gözünde

hu laflan beni tahrik etmek için 
•söylüyordu, ben de kendisine i / - ı/tt yaşlarında uuı oısayaım, kujusuu r\.uput a ûim 
/riedim. Oda bana, bunu öldürsek büyük bir zafer kazanmış oluruz dedi. Ben de 

fi daha önce cezaevinde yattığım için böyle bir olaya katılamayacağımı söyleyince 
7 senden yardım isteyebiliriz diyerek silahımı bize verirsin bir miktar da para 
: hazırlarsın diyerek.cevap verdi.
i  -...i ' \  ) \ J
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konuştuğunu ve Zeynel’i hu eylem için ikna etliğini inna oöyhnli. Halta Hrant 
Dink’in resimlerini internetten çıkartarak marketi oktu Cnnan’a kapalı zarf 
içerisinde bırakacağını söyledi. Ben de Zeynel'e Erhan'ın markete resini 
bırakacağım söyleyerek markete gönderdim ve o resmi aldırdım. ...

Daha sonra Zeynel’in bu işe ı/anaşmadtyını Erhan bana söyleyince 
ben de kendisine rızası olmayan adama silah vermem ıliyer<iç dununu kendisine 
anlattım. Aradan 2-3 ay geçtikten sonra İnhan hana Ogı n hakkında sorular 
sormaya başladı. Ogün ile görüştüğünü ve dununu ona anlattığını ve bu eylemi 
yapmayı kabul ettiğini söyledi. Hatta bu dönemde ben kendi silahımı vermemek 
amacıyla Halamın kocası olan Coşkun İyiciiıin yanına giderek kendime silah 
gerektiğini söyledim. Bana neden silah lazım diye sordu, arvak ben ilk seferinde 
kendisine bu durumu açıklamadım, daha sonra da Erhan’ın I-lrant Dirık’i 
öldürteceğini ve silah gerektiğini kendisine söyleyip, bunun içm 300,00.-YTL parayı 
Coşkun’a verdim, aradan 3 aylık bir zaman geçli, buna rağmen Coşkun bana silah 
almayınca ben de bu dununa kızarak parayı kendisinden geri aldım. Hatırladığını 
kadarıyla bu tarih 2006-Haziraıı aylarıydı.

( Olay tarihinden yaklaşık 2 ay önce, bir arkadaşımın düğününde
Engin Yıltnaz’ı gördüm, kendisiyle konuşmamız sırasında bu durumu kendisine 
anlattım, Ogün’ün böyle bir eylem gerçekleştireceğini, Istıinbul da kendilerine 

( yardımcı olup olamayacağını, olay sonrasında Ogün'ün olay mahallinden kaçırıp 
{ kaçıramayacağını sordum, ancak Engin Yılmaz kaimi etmeyince bir daha bu 

konuyu kendisine açmadım.
Yine olaydan kısa bir süre önce Ogün ile birlikte Erhan’ın evine gittik, 

orada film seyrettik, Erhan, ben ve Ogün evin salon kısmında oturarak Hrant Dink 
cinayetini konuştuk, Erhan, sürekli Ogün’e Hrant Dink'i öldürmesi halinde 
kahraman olacağını söylüyordu, bu konuşmalar sırasında Tuncay’ın içeriye girip 
girmediğini hatırlamıyorum.

Yine olaydan çok kısa bir süre sonra Erhan'ın evine gittim, Erhan 
evde yoktu, evde bulunan arkadaşım 'Tuncay'a mermi lazım olduğunu ve Erhan la 
görüşmem gerektiğini söyledim, benim isteğimle Tuncay telefonla Erhan’ı mermi 
lazım diyerek mesaj çekli.

Ben Salilı I-Jacısalihoğlırnu çok fazla tanımam, Erhan vasıtasıyla 
tanının, temin ettiğim mermileri de kesinlikle ondan almadım, onun bu olayla hiçbir 
ilgisi yoktur.

Daha önceki ifademde de belirttiğim şekilde Ersin, Ahmet ve Zeynel 
\bidin ile birlikte Ahmet’in kırtasiyesinde konuştuktan sonra Ogün’ü İstanbul’a 

gönderdim, ancak Ersin, Ahmet ve Zeynel Abidin'in Erhan’dan haberleri yoktu, 
daha.doğrusu Erhan’ın bu olayı bildiğinden haberleri yoktu.

Olay olduktan sonra ben Mihriban Küfeye gittim, hatla içeri girer 
■girmez Hrant Dink’in öldürüldüğüne Hışlan televizyonda haberler yayınlanıyordu, 
ben de gülerek orada bulunanlara iyi olmuş dedim. Daha sonra Ersin yanıma 
gelerek Erhan’ın beni aradığını söyledi, ben de. hemen bulunduğumuz kafenin 

' karşısmdald Erhan’ın evine gittim, Erhan evdeydi, kendisi gülerek Hrant Dink’in 
öldürüldüğünü söyledi. Erhan burada cebinden çıkarttığı sim kartı telefonuna 

sehpanın üzerine k^ydu vr> hana bu telefonun yanında konuşalım, benim
telefonum dirileniyordur, bu işi bizim yapmadığımız hakkında sohbet edelim dedi. 
Bu hususta Erhan konuşmaya başladı, ancak konuşmasının bir bölümünde "gerçi 
jkerı bu eylemi gerçekleştirmeyi düşünüyordun ama yapmadın" şeklinde ifadeler 

! kullanınca ben kendisine kızarak telefonun olmadığı diğer odaya onu çağırdım ve 
niye böyle konuştuğunu sorarak kendisine kızdım. \

t •
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Donalds olayından dolayı Mossat’m beni öhlürcceğinc ılair duyanı aldığını bana 
söylemişti. Halta iyi ki o dönemlerde cezacviınlcymişsin demi . )Ben  de bu hususu 
Erhan’a anlattım,- mit’çi bir arkadaşını olduğunu söylemedim, böyle bir olay 
olmamıştır. ' 7 --

Olaydan iki veya üç gün önce silahı kantini ama :lı olarak Ogün’e atış 
yaptırdım, daha önce Ogün *e atış talimi yaptırmadım.

Erhan GFK Derlet istatistik Kanununu bağlı An .etörlük Jinnasında 6 
ay kadar çalıştı, bu iş nedeniyle Trabzon Gümüşhane ve Giresun’a gitti, başka illere 
de gitti, ancak nereler olduğunu bilemiyorum.

Erhan’ın en samimi arkadaşları Malatya 7ı ohrak bildiğim Erbil, ev 
arkadaşı olan Tuncay ve Ekrem Halaylı isimli şahıslarca, 2005-2006 yıllan 
arasında en samimi arkadaşı Salih !laasalihoğlu’ydu, h Uta Mehmet Yılmaz 
isminde Trabzon Çimento fabrikasında çalışan Elazığ’h mıVu ndis bir arkadaşı da 
vardı.

Ogün’e kesinlikle para teklifinde bulunmadım, ancak Erhan la bu 
hususta görüşüp görüşmediğini bilmiyorum. \

Bu olay için Mehmet Bereket isimli şahıstan da mermi istemiştim, 
ancak ondan da rnenni alamadım.

Erhan bu olaya karar verdikten sonra bu eylemin gecikmesinin temel 
' F 'ebeb i benim bu işi yapmak istemememden ve bu nedenle geç davranmamdan 

kaynaklanmıştır. Eylemin Ocak ayında gerçekleşmesinin başka hiçbir nedeni 
"7 yoktur. Bu konuda Erhan’ın da bana söylediği herhangi bir şey yoktur.

Ogün’ün benim bildiğim bir sim kartı var numarasını ezbere 
hatırlamıyorum, arada bir bu telefonla görüşmelerim olurdu. Ancak telefonun 
ailesinden birisine ait olduğunu biliyorum.

2004 öncesi Gürcistan’da bulunan telefon numaralarını aradım, 
ancak ulaşamadım. Ahmet İskender'in hanımı Belçika’da yaşamaktadır. Bu 
nedenle bu ülkeyle telefon görüşmeleri olabilir.

Salih Hacısalihoğlu’rıun ortağı Avni Yılmcz’ın iş için sürekli 
Ermenistan’a gidip geldiğini duyuyordum.

2004 yılı vc öncesinde Trabzon ve Pelitli Jandarmasından tanıdığım 
kişiler Nazım Başçavuş, Mehmet Üsteğmen, Fatih Uzman Çavuş ve Cabbar Uzman. 
Çavuş isimli kişilerdir. Bu Idşilerle yolda, karşılaştığımızda zaman zaman 
selamlaşırdık. Ancak bu kişilerle çok samimiyetim yoktur. Hakkımda iddia edilen 
Jandarma araçlarıyla dolaştığım, Jandarmalarla çok samimi olduğum iddiaları 

~ r  erçek değildir. Jandarma araçlarıyla dolaştırılma konusu daha ziyade 2004 
r  öncesinde biraz kavgacı olup, çok fazla adi kavga;m karıştığım için bana yer 

gösterme veya beni nezarete götürme nedeniyle bindirildiğim araçlardır.
Cemal.Binler isimli şahsı tanırım, 2000 yılların başında Büyük Birlik 

Partisi Trabzon il başkaruydı.
Ekrem Cihan isimli şahsı yine BBP’clen tanırım.
tdris Kalyoncu isimli şahsı da yine partiden tanırım. Bir dönem BBP 

il başkanlığı yaptığını biliyorum.
Musa Malik Yıldırım isimli şahsı yine partiden tanırım. Geçen 

seçimlerde Trabzon’dan BBP Milletvekili adayı idi.
İsmail Aydın isimli şahsı kifajıçı olarak tanırım. Yine partiye gidip ■

gelirdi. f
(j[ Muharrem 'Fosun isimli şahıs Trabzon da kuyumcudur. Onu da ^



Avııi Yılmaz ilimli şahıs Salih I-lacısal-hoylu'ıun otel ortayıdır. O 
nedenle şahsen tanının. .̂.4.,

Hüseyin Tan isimli şahsı tatlanıyorum, \ncak 2002-2003 yıllahnda 
Erhan beni Üniversite de bir hocasının yanına götürür'. tan ştmnıştı. Bu şahıs o 
tarihte 30-35 yaşlannda bir hocaydı. Belki o olabilir.

Bu isimlerin benim bildiğim k>ıdanıjla ITant D nk olayından bilgileri
yoktur.

Bu eylemde harcadığımız yaralar tamamen benim ve Erhan’ın 
biniştirdiğimiz ve odaya koyduğumuz paralardır. Erhan'ın, daha küçük bir katkısı 
olmuştu. Çoğunluk benim paramdır.

Ogün’ün İstanbul’a gönderileceği gün Ogün, hm ve Ersin Ahmet’in
■ kırtasiye dükkanına gitmek üzere yola çıktığımızda Trabzm’ıia kemençe çalan 

zaman zaman orada bulunan oto ytkamacısına takılan Tuncay isimli şahıs 
arkadaşlanndan bordo' renkli kartal marka bir araba altı ış, onu görünce bizi

■ Ahmet’in kırtasiyesine biralar mısın dedim. İhla kabul ederek üçümüzü kırtasiyenin 
önüne bıraktı. Orada Tuncay’a, arkadaşlar otogar’a yidecei ler, onları Trabzon’a 
bırakır mısın şeklinde sorunca, Tuncay’da kabul etti. Ama bir an düşündüm ve 
Tuncay’a sen boş ver biz dolmuşla gidene, diyerek Tuncay'ı yolladım. Ogün ve 
Ersin’i Tuncay arabayla otogar’a götürmedi. Holmüş ile yittiler.

^  Ben bildiğim tüm konulan açıklıkla ve samimiyetle anlattım.
4 Savcılıkta, Emniyetle ve Hakim önünde verdiğini daha önceki ifadelerimde Erhan’ın 

( olaylardaki planlamalannı ve azmettirmesini saklamıştım. Bu yönden şimdiki 
ifadem gerçekleri içermektedir. Bu anlamda işlediğim suçlarla ilgili etkin pişmanlık 
hükümlerinden de yararlanmak istiyonını.

Şüpheli müdafnnden sontldu: Müvekkilimin olayla ilgili samimi 
beyanlarıma ekleyecek herhangi bir husus yoktur dedi.


